
 

 

 
 
 
 
Nr. 174/2024 

 
PROCES – VERBAL 

 
 Încheiat azi, 26 septembrie 2024, cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 14 membri, 1 reprezentant ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: Comăneci 
Liviu-Vasile, Debreczeni László, Ferenczy Ágnes-Kanilla, Jancsó Éva, Keresztes László, 
Vajna László, Ambrus Fruzsina și Miklos András - sat Coșeni. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a 
din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 920/2024. Ședința se 
desfășoară în sala de ședință a consiliului local. 
 În sală sunt prezenți reprezentanți mass-media. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba viceprimarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Vă rog să 
porniți aparatele. Bună ziua. Începem ședința ordinară din această lună. Salutăm cu drag pe 
colegi, care sunt prezenți, la fel și reprezentanții mass media. Înainte de a începe ședința avem 
două procese-verbale, pe care ar trebui să le votăm. Prima este procesul-verbal a ședinței 
ordinare din data de 29 august 2024. Vă rog să votăm despre acesta.” 
 Se votează cu 12 voturi pentru, 2 consilieri lipsind din sală (József Álmos, Lakatos 
László). 
 (lb.m.): „Mulțumim. A doua este procesul-verbal a ședinței extraordinare din data de 
19 septembrie 2024. La fel vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 12 voturi pentru, 2 consilieri lipsind din sală (József Álmos, Lakatos 
László). 
 (lb.m.): „Mulțumim. La ședința ordinară de azi avem 16 puncte pe Ordinea de zi. Dacă 
are cineva propuneri, observații în legătură cu Ordinea de zi, îl rog să o facă. Dl. viceprimar.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Bună ziua. Pe de o parte aș 
dori să retrag punctul 1 de pe Ordinea de zi, deoarece nu s-a elaborat proiectul de hotărâre din 
motive obiective. Pe de altă parte aș dori să propun la Diverse 7 puncte. Primul este despre 
aprobarea transformării unei funcții vacante din cadrul Serviciului de gospodărire a domeniului 
public al Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe. Al doilea este aprobarea transmiterii 
dreptului de folosinţă gratuită în favoarea Asociației Vadon, a unor imobile situate în Șugaș 
Băi. Al treilea este un Acord de principiu referitor la acordarea facilităților reglementate prin 
Legea nr. 186/2013 privind constituirea și funcționarea parcurilor industriale, rezidentului 
Gospodărie Comunală SA. Al patrulea se referă la aprobarea închirierii prin licitație publică a 
unui spațiu din imobilul aflat în administrarea Casei de Cultură ”Kónya Ádám” Sfântu 
Gheorghe. Cinci: aprobarea încheierii unui contract de asociere între municipiul Sfântu 
Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, Teatrul ”Andrei Mureșanu” 
Sfântu Gheorghe și Asociația Culturală și de Tineret ”Prospero – Ifjúsági és Kulturális 
Egyesület” în vederea organizării evenimentului „Festivalul de Arte Contemporane PulzArt 
2024”, în perioada 11-13 octombrie 2024. Șase se referă la racordarea sistemului de alimentare 
cu apă al comunei Vâlcele, la sistemul de alimentare cu apă a municipiului Sfântu Gheorghe, 



 

 

iar șapte se referă la racordarea rețelei de canalizare a satului Valea Crișului la sistemul de apă 
uzată a municipiului Sfântu Gheorghe. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Altcineva are 
propuneri, sau luări de cuvânt la Diverse? Atunci vă rog să votăm aprobarea luării pe Ordinea 
de zi a punctelor de la Diverse. Votăm separat pe toate. Punctul D1. 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László). 
 (lb.m.): „Punctul D2.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László). 
 (lb.m.): „Punctul D3.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László). 
 (lb.m.): „Punctul D4.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László). 
 (lb.m.): „Punctul D5.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László). 
 (lb.m.): „Punctul D6.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László). 
 (lb.m.): „Și punctul D7.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László). 
 (lb.m.): „Mulțumim. Acum să votăm Ordinea de zi în întregime, deci cele 16 aflate pe 
Ordinea de zi și cele 7 puncte de la Diverse, luate pe Ordinea de zi. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László). 
 (lb.m.): „Mulțumim. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun 
atenției următoarele, pe care le facem de fiecare dată: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 
privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii 
care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii 
consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în 
problema respectivă. Sunt asemenea situații? Dacă nu, atunci putem începe dezbaterea Ordinii 
de zi și aprobarea lor. Primul punct a fost retras. Punctele 2, 3 și 4 nu pot fi dezbătute, deoarece 
nu avem cvor. Atunci urmează punctul 5. 
 PUNCTUL V de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii 
prin licitație publică a unui spațiu din imobilul aflat în administrarea Liceului Economic 
”Berde Áron” Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Liceul Economic ”Berde 
Áron” ar dori să închirieze prin licitație publică o parte din imobil destinat pentru bufet școlar 
și de aceea a solicitat acordul coniliului local. Propunem, ca licitația să fie anunțată cu durata 
de 5 ani și ca prețul de pornire al licitației publice să fie 7 Euro/mp/lună.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim. 
Punctul 5 a fost avizat favorabil de către Comisiile de specialitate 1, 4 și 5. Dacă are cineva 
observații, întrebări în legătură cu acesta, să o facă. Dacă nu, atunci să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 357/2024. 
 PUNCTUL VI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de concesiune nr. 2389/15.01.2015 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe și 
Orange Romania SA. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Eu aș prezenta punctele 6 și 7 
împreună. La primul punct este vorba de faptul că Orange Romania SA și-a modificat sediul 
social și de aceea este necesară modificarea contractului de concesiune. Iar la punctul 7 din 
cauză că societatea și-a schimbat denumirea este necesară modificarea contractului de 
concesiune.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim. 



 

 

Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 358/2024. 
 PUNCTUL VII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de închiriere nr. 52716/21.09.2017 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe și 
Orange Romania Communications SA. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Societatea și-a schimbat 
denumirea și este necesară modificarea contractului de concesiune.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim. La 
fel Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 359/2024. 
 „Și eu sunt de acord.” 
 PUNCTUL VIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 
duratei Contractului de comodat nr. 48532/06.10.2014 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe și Direcția pentru Agricultură Județeană Covasna. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este dat în folosința Direcției 
pentru Agricultură Județeană Covasna un teren în suprafață de 2574 mp și datorită faptului că a 
expirat contractul, dorim să prelungim. Propunem să fie prelungit cu 10 ani, până la data de 
31.10.2034.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim. 
Comisiile de specialitate 1 și 5 au discutat proiectul de hotărâre și au avizat favorabil. Vă rog 
să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 360/2024. 
 PUNCTUL IX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 
unor contracte de concesiune asupra unor suprafeţe destinate extinderii contrucţiilor pe 
terenurile alăturate. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „A expirat contractul pentru 19 
intrări, trepte, pe care le dorim să prelungim în mod obișnuit pentru 5 ani, până la data de 30 
septembrie 2029.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 361/2024. 
 PUNCTUL X de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării 
situației juridice a unor terenuri ocupate de construcții având destinația de garaje. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba despre garajele 
care au fost construite pe terenuri aflate în proprietatea municipiului, municipiul a închiriat 
aceste terenuri și acum în cazul a șase garaje s-a schimbat proprietarul și astfel prin aceste 
proiect de hotărâre transcriem aceste contracte pe numele noilor proprietari.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au avizat favorabil acest proiect de hotărâre. Vă rog 
să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 362/2024. 
 PUNCTUL XI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general elaborat la faza DALI, aprobat prin HCL nr. 476/2022 privind aprobarea 



 

 

scoaterii din funcțiune, a casării prin demolare și a Documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții privind obiectivul de investiții „Demolarea clădirilor de la fosta fermă de păsări, din 
str. Jókai Mór nr.32” din municipiul Sfântu Gheorghe, și modificarea Contractului de execuție 
nr. 39436/2024 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe și societatea Sepsi Út-Építő SRL. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La aceasă investiție firma 
noastră Sepsi Út-Építő SRL a început lucrările de demolare, conform contractului și s-a 
constatat că trebuie introduse lucrări în plus, în bugetul lucrărilor, și conform dispoziției de 
șantier confom căreia trebuie suplimentate lucrările existente cu transportul și depozitarea 
deșeurilor din carton bitumat rezultat din demolarea acoperișului halelor, astel valoarea lucrării 
va deveni 9.964.723,76, la care se adaugă TVA-ul.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au avizat favorabil acest proiect de hotărâre. Vă rog 
să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 363/2024. 
 PUNCTUL XII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 53/2022 privind obiectivul de investiții: „Creşterea 
calităţii arhitectural-ambientale, reabilitare termică la Şcoala Gimnazială Gödri Ferenc 
structura GPP Árvácska”, str. Romulus Cioflec nr. 14, din Municipiul Sfântu Gheorghe, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Și aici datorită unei dispoziții 
de șantier trebuie să introducem lucrări suplimentare în bugetul lucrării este vorba de protecţia 
contra incendiilor. ISU a obligat proiectantul să include acest lucru și astfel valoarea totală a 
investiției va deveni 5.759.783,52, la care se adaugă TVA-ul.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 364/2024. 
 PUNCTUL XIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a 
Asociaților „ECO SEPSI” pentru aprobarea modificării Contractului de delegare nr. 4/2009 a 
gestiunii serviciilor publice de salubrizare a localităților membre ale Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară „ECO SEPSI” încheiat cu TEGA SA. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Datorită faptului că trebuie să 
retragem contractul de delegare a gestionării câinilor fără stăpân de la Tega SA, pentru care 
deja am aprobat o hotărâre, regulamentul și despre modul de delegare al gestiunii. Un element 
al acestuia este că trebuie să adăugăm un teren la suprafața adăpostului de câini, care este în 
suprafață de 863 mp, pe care l-a folosit Tega SA pentru gestiunea serviciului public de 
salubrizare. S-a aprobat hotărârea prin care am dezmembrat acest teren de 863 mp, astfel în 
anexa contractului încheiat cu Tega SA, în lista bunurilor, restul de teren în suprafață de 4.451 
mp dăm în folosința Tega SA, deci cu acesta se modifică lista bunurilor.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 365/2024. 
 PUNCTUL XIV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor 
de punctaj pentru stabilirea ordinii de prioritate în vederea repartizării locuinţelor sociale din 
Centrul Social din cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-



 

 

Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Colegii direcției conform 
experiențelor acumulate propun modificarea criteriilor de punctaj la niște puncte esențiale. Pe 
de o parte propun: cartea de identitate să nu fie legată de șederea pentru 10 ani aici, deci este de 
ajuns ca solicitantul să aibă adresa în Sfântu Gheorghe, însă se propune să fie punctată 
vechimea șederii aici, aceasta apare la punctaj. Totodată se propun modificări la venit și la 
situațiile defavorizate, și mai propun, ca să fie luată în seamă la punctaj și frecventarea școlii 
de către copii.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1, 3 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 366/2024. 
 PUNCTUL XV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
și completării HCL nr. 377/2019 privind reorganizarea Direcţiei de Asistenţă Socială Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Lângă hotărârea 
susmenționată este anexat acel tip de contract, care se încheie între direcțiune și chiriașii 
locuințelor sociale. În acest tip de contract se propune de către direcțiune modificarea modului 
de împărțire a plății serviciilor publice.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1, 3 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 367/2024. 
 PUNCTUL XVI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui 
de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: preşedinte de 
şedinţă. 
 (lb.m.): „Se alege preşedinte de şedinţă pentru luna octombrie doamna consilier 
Ferenczy Ágnes-Kanilla, iar în cazul lipsei acesteia, doamna consilier Jancsó Éva. Vă rog să 
votăm.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 368/2024. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
transformării unei funcții vacante din cadrul Serviciului de gospodărire a domeniului public al 
Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În cadrul Serviciului de 
gospodărire a domeniului public propunem transformarea postului de muncitor calificat, 
treapta III în muncitor calificat, treapta IV.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 369/2024. 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii 
dreptului de folosinţă gratuită în favoarea Asociației Vadon, a unor imobile situate în Șugaș 
Băi. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La Șugaș Băi demolarea 
piscina a fost efectuată de către municipalitate, nu cred că demolarea ar fi un cuvânt adecvat și 
am radiat de pe cartea funciară, și astfel propunem transmiterea terenului eliberat în favoarea 
Asociației Vadon, ca să înființeze un centru de vizitare al valorilor naturale.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 370/2024. 
 PUNCTUL D3 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind Acordul de principiu 



 

 

referitor la acordarea facilităților reglementate prin Legea nr. 186/2013 privind constituirea și 
funcționarea parcurilor industriale, rezidentului Gospodărie Comunală SA. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Și Gospodăriea Comunală SA 
a devenit rezident al parcului industrial și astfel beneficiează și el de facilitățile de care 
beneficiează toate firmele care sunt rezidente a parcului industrial, care constă în: scutirea de la 
plata taxei pe terenul concesionat, scutirea de la plata impozitului/taxei pe clădirile edificate de 
rezident în infrastructura Parcului industrial, respectiv scutirea de la plata oricăror taxe datorate 
pentru eliberarea oricăror certificate de urbanism, autorizaţii de construire şi/sau autorizaţii de 
desfiinţare de construcţii. Acesta este un sprijin de tip de minimis și valoarea maximă nu poate 
să depăşească echivalentul în lei a 300.000 euro, pe durata a 3 ani fiscali consecutivi.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm despre proiectul 
de hotărâre D3.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 371/2024. 
 PUNCTUL D4 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii 
prin licitație publică a unui spațiu din imobilul aflat în administrarea Casei de Cultură ”Kónya 
Ádám” Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Spațiul din imobilul aflat în 
administrarea Casei de Cultură ”Kónya Ádám” este practic bufetul cinematografiei și Casa de 
Cultură ”Kónya Ádám” solicită aprobarea închirerii acestui spațiu. Propunem ca durata 
închirierii să fie de 5 ani și prețul de pornire al licitației publice să fie 5 euro/mp/lună.  
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1, 4 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 372/2024. 
 PUNCTUL D5 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, Teatrul ”Andrei Mureșanu” Sfântu Gheorghe și Asociația 
Culturală și de Tineret ”Prospero – Ifjúsági és Kulturális Egyesület” în vederea organizării 
evenimentului „Festivalul de Arte Contemporane PulzArt 2024”, în perioada 11-13 octombrie 
2024. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Se propune încheierea acestui 
contract de asociere pentru organizarea evenimentului PulzArt. Contribuția municipiului prin 
Teatrul ”Andrei Mureșanu” este de 135.000 lei, iar restul până la suma de 141.930 lei, care va 
fi conmtribuția totală a municipalității vor să acoperă din vânzarea biletelor. Asociația 
Culturală și de Tineret ”Prospero – Ifjúsági és Kulturális Egyesület” va contribui la asociere cu 
suma de 107.030 lei, respectiv va participa și la organizarea evenimentelor.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim. 
Comisiile de specialitate 1, 4 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 373/2024. 
 PUNCTUL D6 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea racordării 
sistemului de alimentare cu apă al comunei Vâlcele, la sistemul de alimentare cu apă a 
municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „S-a construit acest sistem de 
alimentare cu apă, care deservește satele comunei Vâlcele. Conducta care creează această 
alimentare se va conecta la sistemul de alimentare cu apă a municipiului Sfântu Gheorghe la 
rezervorul de la ”Pacé”. Au solicitat să fim de acord cu acest lucru, iar noi propunem să fie 
aprobat prin acest proiect de hotărâre.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim. 
Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 



 

 

 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 374/2024. 
 PUNCTUL D7 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea racordării 
rețelei de canalizare a satului Valea Crișului la sistemul de apă uzată a municipiului Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „De fapt rețeaua de canalizare 
a Arcușului este deja racordată la sistemul de apă uzată a municipiului Sfântu Gheorghe, iar cel 
de la Valea Crișului va fi racordat prin Arcuș la sistemul de apă uzată a municipiului Sfântu 
Gheorghe. Au solicitat acordul nostru la acest lucru.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 375/2024. 
 (lb.m.): „Am ajuns la finalul ședinței ordinare din această lună. Vă doresc tuturor poftă 
bună și multă sănătate.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 31 octombrie 2024. 
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